
 

 

 

Aan het college van B&W                                                                                                                                                                      

Postbus 12345                                                                                                                                                                             

5200 GZ ’s-Hertogenbosch 

 

’s-Hertogenbosch,  10 januari 2014 

 

Betreft: Vragen ex art 39 R.v.O.                                             Winterparadijs                                       

 

 

Geacht College, 
 

Het Bosch Winterparadijs is het afgelopen jaar weer uitermate succesvol geweest. Duidelijk is 

dat de stad scoort met het evenement. Tal van activiteiten trekken veel belangstelling. Jong en 

oud beleven heel veel plezier aan de talrijke optredens, de kerstboom van Joris, duo Bottasso, 

De Bossche Opera Vereniging, drumfanfare Amantius en Drie Koningen. Terecht spreken 

velen over de ‘huiskamer van de stad’. Zelfs de kijkcijfers van tv waren het evenement goed 

gezind.  

Bosch Belang, Stadspartij Knillis en Leefbaar ’s-Hertogenbosch & Rosmalen willen dit 

evenement dan ook graag handhaven. We zijn daar bij voorbaat duidelijk over.  

 

Maar er is reden om alert te zijn, getuige de berichtgeving in het Brabants Dagblad van 9 

januari jl. Het succes van Winterparadijs ten spijt, de toekomst blijft onzeker. Zo stelt Pieter 

Bak, voorzitter van de stichting Bosch Winterparadijs: ‘We hopen net als afgelopen keer 

75.000 euro te krijgen van de gemeente. Als dat niet lukt dan kunnen we het financieel niet 

rondkrijgen.’  

De voorzitter wil dit jaar in april meer duidelijkheid krijgen over het wel of niet krijgen van 

de subsidie. Vorig jaar werd immers pas in het najaar duidelijk dat het Bosch Winterparadijs, 

enkele maanden later moest het plaatsvinden,  kon doorgaan.  

Dat ging in de raad en commissie gepaard met een debat, waarbij de meningen duidelijk 

uiteenliepen. Dat de initiatiefnemers van het Winterparadijs in onzekerheid verkeren is 

duidelijk. Wat ons betreft mag dat niet meer zo lang duren als het afgelopen jaar.     

    

Wij leggen u daarom voor eerder duidelijkheid te verschaffen. Welnu, er is alle kans voor. U 

kunt de komende tijd al de evaluatie van het Winterparadijs oppakken. Onderwerpen daarbij 

kunnen zijn: 

 Wat vonden de bezoekers ervan?; 

 Hoe ervoer het gemeentebestuur het Winterparadijs?; 

 Hoe kijkt de organisatie tegen het evenement aan?; 

 Wat zijn de ervaringen van de Horeca op en rondom de Parade?; 

 Wat zijn de ervaringen van de politie? 

  

Het brengt ons tot de volgende vragen: 

 



1. Is het College bereid dit jaar eerder duidelijkheid te verschaffen over wel of 

geen subsidie van 75.000 euro voor het Winterparadijs 2014-2015? 

2. Is het College daarbij bereid om een besluit tegen het licht te houden van een 

gedegen evaluatie? 

 

 

 

Een vriendelijke groet 

 

 

Met vriendelijke groet, 

   

Paul van der Krabben Bosch Belang 

 

Paul Kagie Leefbaar ’s-H.&R.  

 

Jolanda Lensen Stadspartij Knillis 
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Fractie Bosch Belang, Leefbaar 's-Hertogenbosch 
& Rosmalen, Stadspartij Knillis 
 
T.a.v. P. van der Krabben, P. Kagie, J. Lensen 

 

 
Uw brief van : 10 januari 2014 Ref. : P. du Crocq 
Uw kenmerk : - Tel. : (073) 615 56 03 
Ons kenmerk : SO/EZ 3691550 Fax :  
Datum : 18 februari 2014  E-mail : p.ducrocq@s-hertogenbosch.nl
   
Onderwerp : Uw vragen ex. art. 39 RvO inzake: Bosch Winterparadijs. 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
Het Bosch Winterparadijs (BWP) heeft in 2013 van de Gemeenteraad een eenmalige extra bijdrage 
ontvangen à € 50.000,- naast de reeds eerder toegezegde subsidie à € 25.000,-  ten laste van het 
reguliere budget Citymarketing & Evenementen. Het stichtingsbestuur van BWP heeft kenbaar 
gemaakt tijdig te willen vernemen in hoeverre gemeente bereid is om ook dit jaar weer € 75.000,-
beschikbaar te stellen voor het Bosch Winterparadijs. 
 
In uw brief van 10 januari 2014 stelt u raadsvragen ex artikel 39 Reglement van Orde over het BWP. 
 
Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden: 
 
Vraag 1: Is het College bereid om eerder duidelijkheid te verschaffen over wel of geen 

subsidie van 75.000 euro voor het Winterparadijs 2014-2015? 
 

Antwoord: Ja, het College van B&W heeft in het werkplan citymarketing & evenementen 
2014 € 25.000,- gereserveerd voor het BWP. Tevens wil het College zich 
inspannen voor  het door BWP gevraagde totaal van € 75.000,- en zal hiertoe op 
korte termijn een raadsvoorstel indienen. 
 

Vraag 2: Is het College daarbij bereid om een besluit tegen het licht te houden van een 
gedegen evaluatie? 
 

Antwoord: Een besluit voor aanvullende subsidie bovenop de reeds toegezegde subsidie 
uit het werkplan citymarketing is aan de gemeenteraad. Bij het raadsvoorstel 
betreffende deze aanvullende subsidie zal het College de bevindingen en 
ervaringen van verschillende partijen betrekken bij de verdere besluitvorming.  
 
Reden voor deze ondersteuning is het feit dat wij het jaar rond evenementen in 
onze stad willen hebben die een breed publiek weten te bereiken. Het Bosch 
Winterparadijs voorziet in deze behoefte, juist tijdens de kerstperiode als het 
grote publiek vrije tijd heeft en ondernemers in de binnenstad extra omzetten 
kunnen genereren bij hogere aantallen stadsbezoeken. 
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Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 
De secretaris,      De burgemeester, 
 
 
mr. drs. I.A.M. Woestenberg      mr. dr. A.G.J.M. Rombouts 


